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PROTOKÓŁ    Nr XXX/2009 

 
z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu  4 czerwca  2009 roku 

 w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy Rybno  pod przewodnictwem 

Pana  Mariana Ligmana  – Przewodniczącego Rady Gminy. 
 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1000 ,  zakończono o godz.1200. 

Stan osobowy Rady  - 15 radnych  

W obradach zgodnie z listą obecności uczestniczyło 13  radnych. 

Nieobecni radni Pan Andrzej Kornacki  i Pan Marian Granica usprawiedliwili 

swoją nieobecność. 

 

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Edmund Ligman                  - Wójt Gminy 

2. Pan Mirosław Karbowski           -  Sekretarz Gminy 

3. Pani Zdzisława Kanicz               - Skarbnik Gminy 
 

 

Ad.  pkt 1 i 2 
 
 

Pan Marian Ligman  – Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady  
XXX sesji Rady Gminy Rybno, powitał Panie i Panów Radnych oraz 
zaproszonych gości.   Stwierdził, że na stan  Rady 15 radnych w obradach bierze 
udział 13 radnych , co stanowi kworum Rady wymagane  do prowadzenia 
prawomocnych obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad. pkt 3 
 
Porządek obrad XXX sesji Rady Gminy Rybno. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Gminy Rybno. 
5. Sprawozdanie  z  działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 
6. Informacja o  realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy Rybno  
    na rok 2009. 
7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2009 rok, 
    2) zmiany Statutu Gminy Rybno, 
    3) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku, 
    4) przyjęcia aktualizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gmin Członków 
        Ekologicznego Związku Gmin „ Działdowszczyzna „ na lata 2008-2012, 
   5) opinii dotyczącej specjalnych obszarów ochrony siedlisk Natura 2000  
        na terenie Gminy Rybno, 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Pana Wójta z pytaniem czy 
ktoś z radnych lub Pan Wójt chciałby wnieść zmiany bądź poprawki  do porządku 
obrad jaki radni otrzymali w zawiadomieniach  o zwołaniu sesji. 
Pan Mirosław Karbowski - Sekretarz  Gminy w imieniu Wójta Gminy zgłosił 
wniosek o wprowadzenie do projektu porządku obrad XXX sesji  projektu 
uchwały  w sprawie  zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego do sądu 
administracyjnego. 
Więcej wniosków ani uwag do proponowanego porządku obrad XXX sesji nie 
zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 
głosowanie  zgłoszony przez  Pana Wójta Gminy  wniosek o włączenie  
do porządku obrad sesji  projektu uchwały w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia 
nadzorczego do sądu administracyjnego. 
  Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy stan  Rady 15 radnych,  
w sesji uczestniczyło 13 radnych,  jednogłośnie 13 głosami „ za” przyjęła 
wniosek Pana Wójta Gminy o włączenie do porządku obrad  projektu uchwały  
w sprawie  zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego do sądu administracyjnego. 
 
 
Porządek obrad XXX sesji Rady Gminy Rybno po zmianach. 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Rybno. 
5. Sprawozdanie  z  działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 
6. Informacja o  realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy Rybno  
    na rok 2009. 
7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 
    1) zmian w budżecie Gminy Rybno na 2009 rok, 
    2) zmiany Statutu Gminy Rybno, 



 3 

    3) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku, 
    4) przyjęcia aktualizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gmin Członków 
        Ekologicznego  Związku Gmin „ Działdowszczyzna „ na lata 2008-2012, 
   5) opinii dotyczącej specjalnych obszarów ochrony siedlisk Natura 2000  
        na terenie Gminy Rybno, 
   6)  zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego do sadu administracyjnego. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
 
 
Ad. pkt.  4 
 
  
 Pan Marian Ligman – Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych 
z pytaniem, czy są uwagi do sporządzonego protokołu z XXIX sesji Rady Gminy. 
Radni nie zgłosili uwag, ani poprawek do protokołu, Rada Gminy w głosowaniu 
jawnym  na  ustawowy skład Rady 15 radnych w sesji brało udział 13 radnych , 
jednogłośnie 13 głosami „ za „  przyjęła protokół z  XXIX sesji Rady Gminy. 
 
 
Ad.pkt.5 
 
 
        Pan Edmund Ligman – Wójt Gminy Rybno złożył sprawozdanie 
 z działalności  międzysesyjnej  Wójta Gminy( sprawozdanie stanowi załącznik 
do protokołu). 
Radni nie  zgłosili  uwag ani pytań do złożonego przez Pana Wójta sprawozdania 
z działalności międzysesyjnej. 
 
 
 
Ad. pkt 6 
 
  Pan Wójt Gminy przedstawił Radzie Gminy informacje o realizacji 
inwestycji  przyjętych w budżecie Gminy Rybno na 2009 rok.  Szerzej omówił 
sprawę planowanej rozbudowy oczyszczalni ścieków oraz  planowanego zakupu 
koparki, spycharki i beczkowozu do wywozu nieczystości. 
Radni  nie zgłosili  uwag  ani pytań do przedstawionej przez Pana Wójta Gminy 
informacji o realizacji  inwestycji przyjętych w budżecie Gminy Rybno na 2009 
rok. 
Pan Stefan Borowski - mieszkaniec wsi Hartowiec powiedział, że widać już 
działania nowego Zarządu  OSP w Hartowcu , zakupił nowe mundury strażackie, 
zorganizował  Dzień Strażaka . 
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Z tej okazji chciałby  podziękować Panu Wójtowi, radnym ,sołtysowi oraz Radzie 
Sołeckiej wsi Hartowiec za podejmowane działania dla rozwoju   Ochotniczej  
Straży Pożarnej w Hartowcu. Od wielu lat  nie było widać żadnej działalności   
OSP w Hartowcu , gdy był poprzedni Zarząd. 
 
 
  
Ad. pkt. 7 
 
 
Rada Gminy przystąpiła do podejmowania uchwał. 
 
 
1. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2009 rok. 
 
 
 Skarbnik Gminy Pani Zdzisława Kanicz  przedstawiła szczegółowo 
proponowane przez Pana Wójta Gminy zmiany w budżecie Gminy Rybno na 
2009 rok. 
 W związku  z brakiem pytań dot. projektu uchwały , Przewodniczący Rady 
Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Rady projekt uchwały 
 w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno na 2009 rok .  
          Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy skład  Rady  
15 radnych w  sesji brało udział 13  radnych ,  jednogłośnie 13 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę Nr XXX/26/09 w sprawie zmian w budżecie Gminy Rybno 
na 2009 rok  ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
                                                                                                            
 
 
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Rybno. 
 
 
 Pan Mirosław Karbowski wyjaśnił, że  zmiana Statutu Gminy Rybno jest 
podyktowana  nową ustawą o pracownikach samorządowych , które weszła w 
życie z dniem   1 stycznia 2009 roku. Następnie  przedstawił Radzie Gminy  
dotychczasowe zapisy   46 ust. 3 ,  123 i 132 oraz proponowane zmiany  w tych 
paragrafach. Zwrócił uwagę na  zniesienie w nowej ustawie statusu  zatrudniania 
na podstawie mianowania, obecnie mianowani pracownicy zatrudnieni w 
Urzędzie  Gminy tracą status pracowników mianowanych z dniem 1 stycznia 
2012 roku.  

W związku z brakiem pytań  ze strony radnych Przewodniczący Rady 
Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie zmiany Statutu Gminy Rybno. 
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 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład  Rady  
15 radnych w sesji  brało udział 13 radnych ,  jednogłośnie 13 głosami  „ za” 
podjęła uchwałę  Nr XXX/27/09 w sprawie zmiany Statutu Gminy Rybno       
( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
3. Projekt uchwały w sprawie  nie wyrażenia  zgody na wyodrębnienie funduszu 
    sołeckiego w 2010 roku. 
 
 
 Pan Wójt Gminy wyjaśnił, że samorządy mogą wyodrębnić   z budżetu 
Gminy budżet dla sołectw,  Rada Gminy w tej sprawie musi podjąć decyzję, czy 
wyodrębnić budżet dla sołectw, czy nie. Został przygotowany projekt uchwały w 
którym proponuje nie wyodrębniania  funduszu sołeckiego dla sołectw. Jego 
zdaniem jest to rozdrobnienie  budżetu, mamy 20 sołectw i  byłoby to średnio  
20 tyś. zł na sołectwo, z tym, że małe sołectwa otrzymałyby mniej. 
Sołectwo za taką kwotę niewiele może zrealizować zadań, natomiast w przypadku 
pozostawienia tej kwoty w całości  w budżecie gminy , można pozyskać dotacje 
do tej kwoty. Odpowiedzialność  za prowadzenie księgowości i wydatkowanie 
środków zgodnie z ich przeznaczeniem przez sołectwo spływa na wójta  
i skarbnika gminy. Niektóre inwestycje są zaplanowane  na dwa lata, dlatego 
wnioskuje , aby na 2010 rok nie wyodrębniać z budżetu Gminy funduszu 
sołeckiego.  
Pani Danuta Lubańska - sołtys wsi Gralewo Stacja nawiązując do wypowiedzi 
Pana Wójta stwierdziła, że jako sołtysi otrzymali informacje , że sołectwo mając 
wyodrębniony fundusz sołecki  może  również pozyskać środki z Funduszy 
Europejskich składając wnioski np. na zadania inwestycyjne. 
Radny Pan Piotr Kamiński  powiedział, że  teoretycznie można pozyskiwać środki  
z Unii Europejskiej ale praktycznie wymaga to dużego wkładu pracy i nie zawsze 
wniosek  przechodzi weryfikację. Sołectwo do wyodrębnionych  środków 
funduszu sołeckiego mogłoby uzyskać 5-10.000 zł, a jeśli  są jakieś inwestycje   
w sołectwie to i tak środki idą z budżetu gminy. Stwierdził, że jest przeciwny 
wyodrębnianiu środków  na fundusz sołecki w 2010 roku. 
Pan Sekretarz Gminy dodał, że  wnioski jakie składałoby sołectwo  muszą być 
zgodne ze strategią rozwoju gminy, wydatkowane zgodnie ze złożonym 
wnioskiem. 
 Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę na fakt,  że średnio  sołectwo 
otrzymałoby 20 tyś. zł, za taką kwotę niewiele można zrobić. Natomiast   
realizując droższą inwestycję w sołectwie w ramach odpowiedniego programu 
można pozyskać nawet do 80% środków wartości inwestycji. W każdym 
sołectwie , mniejsze lub większe inwestycje są  realizowane. Uważa, że nie 
należy rozdrabniać środków budżetowych z podziałem na fundusz sołecki. 
System finansowania w samorządzie jaki funkcjonuje w naszej gminie jest dobry 
i jego zdaniem nie należałoby tego w 2010 roku zmieniać. 
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Pan Wójt Gminy dodał, że w gminie mamy 20 sołectw , środki zostaną 
rozdrobnione, gdyby było  kilka dużych sołectw ,środków na dane sołectwo 
byłoby więcej, podobnie jest ze szkołami, przy dużej liczbie uczniów szkoła ma 
większą subwencję, natomiast mniejsze szkoły trzeba dofinansowywać. 
nie neguje ustawy  stwarzającej możliwość wyodrębnienie funduszu sołeckiego, 
ale na dzień dzisiejszy jako wójt gminy proponuje nie wyodrębniania funduszu 
sołeckiego w 2010 roku, natomiast nie widzi przeszkód, jeżeli będzie aktywna 
rada sołecka by wyodrębnić taki fundusz w 2011 roku. 
W związku z brakiem dalszych uwag i pytań  Przewodniczący Rady  Gminy 
zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie   nie 
wyrażenia  zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku.  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład Rady  
15 radnych w obecności 13 radnych , 13 głosami  ,, za”  podjęła uchwałę  
Nr XXX/28/09 w sprawie  nie wyrażenia  zgody na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego w 2010 roku ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
  
 
 
4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji Planu Gospodarki Odpadami 
    dla Gmin Członków Ekologicznego Związku Gmin „ Działdowszczyzna” 
    na lata 2008-2012. 
     
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że po szczegółowej analizie Planu 
Gospodarki Odpadami dla Gmin Członków Ekologicznego Związku Gmin            
„ Działdowszczyzna ” Komisje zgłaszały uwagi, że w planie brakuje zapisu, który 
gwarantowałby bezpieczeństwo ekologiczne naszej gminie, w związku z 
powyższym  przedłożony projekt planu został zaopiniowany przez Komisje Rady 
pozytywnie z  wnioskiem  o zapis, że do rekultywacji i wykorzystania rolniczego 
nie należy stosować odpadów z procesów termicznych ani osadów ściekowych, 
wytworzonych  poza terenem gmin Członków EZG Działdowszczyzna oraz 
powiatów ościennych z województwa warmińsko-mazurskiego, z uwagi na 
unikatowe walory przyrodnicze Związku i występowanie Głównego Zbiornika 
Wód Podziemnych Działdowo 214”. 
Pan Wójt Gminy dodał, że była obawa, że przy braku takiego zapisu, mogłoby 
dość do takich incydentów jak to miało miejsce w Gminie Lidzbark. 

W związku z brakiem pytań  ze strony radnych Przewodniczący Rady 
Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie przyjęcia   aktualizacji Planu Gospodarki Odpadami dla Gmin 
Członków Ekologicznego Związku Gmin „ Działdowszczyzna” na lata 2008-2012 
z zastrzeżeniem jaki jest w projekcie uchwały. 
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 Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład Rady  
15 radnych w obecności 13 radnych , 13 głosami  ,, za”  podjęła uchwałę  
Nr XXX/29/09 w sprawie przyjęcia aktualizacji Planu Gospodarki Odpadami 
dla Gmin Członków Ekologicznego Związku Gmin „ Działdowszczyzna” na 
lata 2008-2012 ( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej specjalnych obszarów ochrony  
    siedlisk Natura 2000 na terenie Gminy Rybno. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję dot. specjalnych obszarów 
siedlisk Natura 2000 na terenie Gminy Rybno,  proponowanych do rozszerzenia 
przez Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska. 
Radny Pan Józef Zalewski  stwierdził, że na terenie gminy jest Welski Park 
Krajobrazowy, otulina tego Parku i tereny objęte Naturą 2000, działają Koła 
łowieckie, a co za tym idzie stwarza się pewne ograniczenia i utrudnienia dla 
rolników i prowadzących działalność , którzy muszą płacić podatki . Jest 
przeciwny dalszemu rozszerzaniu terenów należących do Natura 2000 na terenie 
Gminy Rybno. 
Pan Wójt Gminy dodał, że jest również przeciwny rozszerzania terenów Natura 
2000 w gminie. Będzie  to ograniczenie wejścia inwestorów strategicznych na 
teren gminy, inwestowanie we własnych  gospodarstwach, w działalność 
gospodarczą. Wiele gmin negatywnie opiniuje poszerzenie  terenów Natura 2000. 

W związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady 
Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 
sprawie opinii dotyczącej specjalnych obszarów siedlisk Natura 2000 na terenie 
Gminy Rybno - Rada Gminy negatywnie opiniuje przedłożoną przez Generalnego 
Dyrektora Ochrony Środowiska w Warszawie propozycję ustanowienia 
specjalnego obszaru ochrony siedlisk Natura 2000 położonego w granicach 
administracyjnych Gminy Rybno stanowiącą załącznik Nr 1 do uchwały. wraz 
z uzasadnieniem  negatywnej opinii odnośnie poszerzenia terenów Natura 2000 
na terenie Gminy Rybno. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład Rady  
15 radnych w obecności 14 radnych , 14 głosami  ,, za”  podjęła uchwałę  
Nr XXX/30/09 w sprawie opinii dotyczącej specjalnych obszarów ochrony  
siedlisk Natura 2000 na terenie Gminy Rybno( uchwała stanowi załącznik do 
protokołu). 
 
 
 
6. Projekt uchwały w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego do  
    sądu administracyjnego. 
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 Pan Wójt Gminy  wyjaśnił, że wcześniej Rada Gminy podejmowała 
uchwały dotyczące nabycia gruntów w którym była określana kwota do jakiej 
wysokości   wójt może nabyć grunt.  Rada Gminy powinna  wiedzieć za jaka cenę 
zamierza nabyć niezbędny grunt, chce być czytelny wobec społeczeństwa. 
Organ nadzoru  natomiast stwierdza nieważność punktu w którym jest określona  
kwota za którą ten grunt może być nabyty. 

W związku z brakiem pytań  ze strony radnych Przewodniczący Rady 
Gminy zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego do sądu administracyjnego. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym na ustawowy  skład Rady  
15 radnych w obecności 13 radnych , jednogłośnie 13 głosami  ,, za”  podjęła 
uchwałę Nr XXX/30/09 w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego 
do sądu administracyjnego( uchwała stanowi załącznik do protokołu). 
 
 
 
Ad. pkt 8 
 
Wolne wnioski i zapytania 
 
 
Radny Pan Piotr Kamiński poruszył temat odbioru odpadów przez 
Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych w Ostródzie, powiedział, że jedna z 
mieszkanek gminy  mieszkająca trochę dalej od drogi gruntowej zgłasza do niego 
uwagi, że Przedsiębiorstwo nie chce z nią podpisać umowy na odbiór odpadów ze 
względu na  dojazd. 
Zwrócił się do sołtysa wsi Rybno z uwagą, że zmusza ludzi do 2-krotnego 
wywozu odpadów w ciągu miesiąca szczególnie na wsiach, gdzie  niektóre 
odpady można  zagospodarować. 
Pan Henryk Wiśniewski - sołtys wsi Rybno wyjaśnił, że jeśli chodzi o tą osobę, to 
byli u niej dwukrotnie z przedstawicielem PKU, uparła się ,że chce pojemnik na 
odpady, a worka nie chce. Do niej śmieciarka nie dojedzie, bo to jest ciężki 
sprzęt, ma niskie podwozie . 
Odnośnie  wywozu  miał informację, że  ma być dwukrotny wywóz, a 
jednokrotny tylko osoby samotne lub starsze, gro osób ma wywóz dwukrotny, ale 
są tacy mimo, że jest liczniejsza rodzina upierają się przy jednokrotnym wywozie. 
Te śmieci produkują i potem mogą znajdować się w lasach i rowach 
przydrożnych. 
Są osoby, które w okresie letnim wnioskują o 1 krotny wywóz i nikt nie robi im 
problemu, mieszkańcy wsi Dębień i Hartowiec mają jednokrotny  wywóz i można 
się dogadać. 
Pan Wójt Gminy  wyjaśnił , że gmina ma  wykupiony program selektywnej 
zbiórki odpadami, od mieszkańców nieodpłatnie odbierany jest papier, plastik  
i szkło. Zostały  wysłane pisma do mieszkańców nie posiadających zbiorników na 
odpady z zapytaniem jak zagospodarowują swoje śmieci, musimy wspólnie 
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zadbać o porządek. W II półroczu planujemy zorganizować wyrywkową kontrolę 
, kontrolowane gospodarstwo musi udokumentować  odbiór  odpadów  
z jego gospodarstwa. Daje się zauważyć od 2 miesięcy  , że nie ma śmieci w 
przydrożnych w rowach. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że dobry jest kierunek inwestowania  
w nasz Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej, dzięki podejmowanym 
działaniom może uda się go wyposażyć w odpowiedni sprzęt do odbierania 
śmieci od naszych mieszkańców. 
Pani Irena Szczepańska - sołtys wsi Gronowo zgłosiła zapytanie, czy będzie 
remontowana świetlica wiejska. 
Pan Stanisław Sendobry - sołtys wsi Jeglia zapytał, czy będzie doprowadzona  
woda na wybudowanie do gospodarstw Państwa Jarzębek, Jabłońskich                  
i Montowskich, Pan Kurkowski  mieszkający przy drodze do Hartowca  nie ma 
wody, musi  dowozić dla swoich potrzeb.   
Kiedy będzie położony asfalt na drodze z Rybna do Jeglii oraz wyasfaltowana 
droga w centrum wsi przy szkole. 
Pan Wójt Gminy odpowiadając na powyższe wyjaśnił, że remont remizy 
w Gronowie będzie wykonany. 
Odnośnie asfaltowania drogi  z Rybna do Jeglii  na razie nie planujemy z braku 
środków  asfaltowania tej drogi, jeden dojazd drogą asfaltową do Jeglii jest 
zabezpieczony.  
W bieżącym roku nie ma zapewnionych środków na doprowadzenie wody  do 
gospodarstw za torami. 
Asfaltowanie drogi przy Szkole Podstawowej w Jeglii planowany jest w 
przyszłym roku.  
 
 
 
Ad. pkt  9 
 
 
 Po wyczerpaniu porządku dziennego sesji Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Marian Ligman podziękował radnym za udział i zamknął obrady XXX sesji 
Rady Gminy Rybno. 
 
 
 
 
 
Protokołowała         Przewodniczący Rady Gminy 
 
Janina Czubkowska         Marian Ligman 


